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Zväz potápačov Slovenska  

Prezídium 

Wolkrova 4 

 851 01 Bratislava 

 

Vážený pán prezident , vážené prezídium. 

Na Zjazde Zväzu potápačov Slovenska, konaného dňa 17.3. 2018 v Ružomberku sme boli s trénerkou 

Denisou Matejovou predstaviť nový klub , Vodný svet Zvolen. Nový klub mal priniesť svetlo do 

zvolenského plutvového plávania a možnosť  pretekárov opäť pretekať pod hlavičkou národného 

zväzu. Na zjazde som vysvetlil, prečo zakladáme nový klub a akou cestou sa chceme uberať.  Prišla 

otázka z prezídia , ako chceme zabezpečiť aby ľudia, ktorí spôsobili toľko problémov v  KVŠ Careta  /p. 

Zelina a p. Fekiač / sa  nedostali do klubu a neškodili športu. Moja odpoveď bola jednoznačná. Pokiaľ 

budeme s trénerkou Deniskou  viesť tento klub so svedomím a v duchu fair play, nikdy túto možnosť 

nepripustíme.  Okrem toho p. Zelina na zjazde garantoval, že nebudú nijakým spôsobom zasahovať do 

fungovania klubu a brániť športovcom v prestupe a rozvoji. Na daný sľub obaja páni rýchlo zabudli a už 

v priebehu prvého roka fungovania klubu sa snažili preniknúť do štruktúr  s cieľom ovládnuť ho. 

Obmedzovali nám prístup k informáciám ako aj k účtu klubu. Táto zlá atmosféra medzi trénermi mala 

hlboký dosah na tréningovú činnosť ale aj výkonnosť pretekárov. 

V roku 2020 situácia bola tak neúnosná ,že k 31.12.2020 som sa rozhodol odísť z klubu VS Zvolen. 

Myslím si, že uvedení páni nečestným spôsobom hlboko zasiahli do fungovania klubu. Znehodnotili to, 

čo sme v krátkom čase stihli vybudovať spolu s ďalšími trénermi. Mrzí ma to ,hlavne keď sa pozerám 

na našich pretekárov – naše deti. 

Myslím , že stojí za zváženie ,či klub s takýmito tieňovými  trénermi , ktorí už v minulosti robili problémy 

má morálne právo naďalej fungovať v štruktúrach ZPS. 
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